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W Ostrowie Wielkopolskim trwa kampania społeczna pod hasłem ,,Adoptuj psa 
z ostrowskiego schroniska”. Inicjatywa ta ma na celu zwrócenie uwagi na los 
bezdomnych zwierząt oraz promowanie adopcji. 

Żużlowcy Ostrovii walczą 
o awans do najlepszej ligi świata

CZAS na Polonię
Żużlowcy Arged Malesy w ćwierćfinale play off pokonali 

dwa razy Orła Łódź – na wyjeździe 48:42 i u siebie 
51:39. Ich rywalem w półfinale będzie Abramczyk 
Polonia Bydgoszcz.

BRACIA MNIEJSI 
mówią DZIĘKUJEMY
Międzygminne Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt im. Jana Lityńskiego w Wysocku Wielkim oficjalnie otwarte. 

Inwestycje oddano do użytku po dwóch latach gruntowej modernizacji, rozbudowie i przebudowie. Budynek 
zmienił się diametralnie. Dziś to najnowocześniejszy tego typu obiekt w Polsce.

To historyczny dzień dla ostrowskiego schroniska, które przez wiele lat borykało się z problemami technicznymi i lokalowymi.  
Od momentu oddania do użytku w 2006 roku obiekt nie przechodził gruntownego remontu.
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WSPOMNIENIA z PARYŻA

MARCIN KAROLEWSKI
MARCIN KAROLEWSKI

zaczynał biegać 
zaczynał biegać 

w ostrowskiej STALI
w ostrowskiej STALI
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,,CZWÓRKA” 
z nowym BOISKIEM

W Ostrowie Wielkopol-
skim ruszyły prace nad bu-
dową nowoczesnego boiska 
przy Szkole Podstawowej nr 
4 im. Królowej Jadwigi. To 
ważna inwestycja, która za-
pewni dzieciom i młodzieży 
bezpieczne oraz funkcjo-
nalne miejsce do uprawia-
nia sportu. To szczególnie 
ważne dla uczniów „Czwór-
ki”, w której już od września 
naukę rozpocznie ponad 
600 dzieci. 

 Pierwszy etap, polegający na 
usunięciu starej nawierzchni, 
został już zakończony. Teraz, 
z niecierpliwością czekamy na 
kolejne kroki w realizacji tego 
projektu. Przewiduje się, że 
prace będą przebiegały bardzo 
sprawnie, co pozwoli zakończyć 
inwestycję jeszcze tej jesieni.

- Dotrzymaliśmy danego sło-
wa. Już za kilka miesięcy przy 
SP 4 powstanie nowoczesne i 

bezpieczne wielofunkcyjne bo-
isko szkolne. Inwestycja w nowe 
boisko to nie tylko odpowiedź 
na potrzeby uczniów, ale rów-
nież element strategii rozwoju 
infrastruktury sportowej w 
mieście - mówi Mikołaj Kost-
ka, wiceprezydent Ostrowa 
Wielkopolskiego. 

Nowe boisko przy SP 4 bę-
dzie miało wymiary 30 x 44 
m i będzie wyposażone w 
bezpieczną, poliuretanową 
nawierzchnię. Na boisku znaj-
dą się strefy do gry w piłkę 
nożną, koszykówkę, siatkówkę, 
piłkę ręczną oraz tenisa. To 
wielofunkcyjne rozwiązanie 
sprawi, że uczniowie będą 
mogli cieszyć się zróżnicowa-
nymi zajęciami sportowymi na 
najwyższym poziomie.

Koszt całej inwestycji to 
blisko 1 milion złotych, a jej 
wykonawcą jest firma MARDO 
SPORT. 

Przebudowa drogi na 
u l i c y  P u ł a s k i e g o  o f i -
cjalnie się roz poczę ł a . 
I n w e s t y c j a  o b e j m u j e 
odcinek o długości 256 
metrów, rozciągający się 
od skrzyżowania z ulicą 
Wrocławską do skrzyżo-
wania z ulicą Wysocką. 
Modernizacja potrwa do 
końca września.

- Całkowity koszt prze-
budowy wynosi niemal 700 
tysięcy złotych . Znaczna 
część tej kwoty, ponad 400 
tysięcy złotych, została po-
zyskana z Rządowego Fun-
duszu Rozwoju Dróg. Mo-

dernizacja ulicy Pułaskiego 
przyniesie liczne korzyści 
dla mieszkańców i użytkow-
ników drogi. Lepsza jakość 
nawierzchni , nowoczesne 
chodniki , zjazdy, a także 
dodatkowe elementy bezpie-
czeństwa i zieleni, sprawią, 
że ulica stanie się bardziej 
funkcjonalna i estetyczna. 
Dzięki tej inwestycji po-
prawi się komfort życia w 
okolicy, a także wzrośnie 
bezpieczeństwo zarówno 
pieszych, jak i kierowców 
- podkreśla Beata Klimek, 
prezydent Ostrowa Wiel-
kopolskiego.

www.umostrow.pl

informacje

Przebudowa drogi na ulicy Pułaskiego – mieszkańcy i kierowcy będą bardziej bezpieczni

Ostrów stawia na zdrowie! - 7. Piknik był bardzo udany
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Chodniki na początek

Pierwszym etapem inwestycji jest budowa nowych chod-
ników. To strategiczne posunięcie ma na celu minimaliza-
cję utrudnień dla pieszych i zapewnienie im bezpiecznego 
przejścia w trakcie dalszych prac. 

7. Ostrowski Piknik Zdro-
wia odbył się 23 sierpnia. 
Z bezpłatnych badań sko-
rzystało wówczas:
badanie w kierunku oste-
oporozy – 59 osób, bada-
nie oczu – 65 osób, EKG 
– 42 osoby, Helicobacter 
– 20 osób, PSA – 1 osoba, 
badanie w kierunku czer-
niaka – 22 osoby, poziom 
glukozy – 53 osoby, spiro-
metria – 21 osób, BMI – 36 
osób, porady lekarskie 
– 83 osoby.

To był 7. Ostrowski Piknik 
Zdrowia! Badania i konsul-
tacje specjalistów, pokazy 
służb mundurowych, szko-
lenia z obsługi defibrylatora 
AED, sesja jogi, stoiska klu-

bów sportowych, animacje 
dla dzieci - tak spędziliśmy 
piątkowe popołudnie. Za 
nami 7. Ostrowski Piknik 
Zdrowia oraz finał konkursu 
“Hejt. Nie gram w to”.

Kategoria do 7 lat:
1. Aniela Majchrzak  (7 lat)
2. Kornelia Majchrzak (4 lata)
3. Alan Sroka (7 lat)

Kategoria od 8 do 13 lat:
Antonina Zając (11 lat)
Lena Gabryś  (8 lat)
Bruno Bończyk (9 lat) 
oraz Michalina Bogusławska (8 lat)

Kategoria od 14 do 17 lat:
Dagmara Borowczyk (17 lat)
Wiktoria Właśniak (17 lat)
Agata Bąkowska (16 lat)

Wyróżnienia:
Aleksandra Sikora (16 lat)
Gabriela Grzegorek (17 lat)
Karol Kędzierski (15 lat)
Blanka Kukulska (17 lat)

WYNIKI KONKURSU:

Wokół tego co  
NAJWAŻNIEJSZE

- Ostrowski Piknik Zdrowia to 
impreza cykliczna, a w jej ofercie 
zawsze mamy bezpłatne badania i 
porady specjalistów dla ostrowian. 
Frekwencja pokazuje nam jak 
potrzebne jest to wydarzenie w 
kalendarzu dla wielu osób. Dzię-
kuję wszystkim zaangażowanym 
w przygotowanie tego wydarzenia 
i wszystkim naszym partnerom. 
Dziękujemy, że byliście z nami! 

W to piątkowe popołudnie 
rozstrzygnęliśmy również konkurs 
plastyczno-graficzny dla Młodego 
Ostrowa ,,Hejt. Nie gram w to”. 
Gratuluję Wam! Wasze prace były bardzo 
kreatywne i przemyślane. Konkurs to wstęp 
do kampanii społecznej, więc cieszę się, że 
staliście się jej częścią. Chcemy, by nasz 
sprzeciw wobec hejtu był głośny!  - mówi 
Beata Klimek, prezydent Ostrowa 
Wielkopolskiego. 

- zaznacza Sebastian  Górski, 
wiceprezydent Ostrowa Wielko-
polskiego.
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Zdjęcia i autografy żuż-
lowców, konkursy z nagro-
dami, stoisko szkółki żużlo-
wej, podprowadzające, ale i 
wiele innych atrakcji wypeł-
niły Piknik Żużlowy. Parking 
przy Stadionie Miejskim 
zamienił się w prawdziwą 
strefę zabaw i animacji! 

- Cieszę się, że tak wielu 
mieszkańców wzięło udział 
w tej imprezie. Było mnó-
s t wo at ra kc j i  d l a  d z i ec i 
oraz całych rodzin, a przede 

www.umostrow.pl

informacje
Wspaniała promocja (nie tylko) sportu żużlowego – idole na wyciągnięcie ręki...

Wielkie pląsanie wokół Ratusza -takich radości nam trzeba!

Uśmiechy i autografy

Ostrowianie kochają TAŃCZYĆ
Potańcówka na Rynku 

okazała się strzałem w 
dziesiątkę! Ostrowianie 
pokazali, że potrafią się 
bawić jak mało kto! Były 
tańce, śpiewy i doskonała 
zabawa – atmosfera była 
rewelacyjna. 

Niezależnie od wieku, wszy-
scy bawili się doskonale, dając 
się ponieść muzyce i zapomi-
nając o codziennych troskach. 
Na „Potańcówkę na Rynku” 
zaprosiła Beata Klimek prezy-
dent Ostrowa Wielkopolskiego. 

,,Brukowy parkiet” przed 

Ratuszem nie tylko wypełnił 
się tańczącymi, ale wręcz pul-
sował od pozytywnej energii i 
radości. Do wspólnego 
tańca Ostrowian 
r o z g r z e w a ł 
zespół Ogó-
reczki. Mu-
zycy zagrali 
t a n e c z n e 
utwor y, w 
tym najwięk-
sze przebo-
je lat 60. i 70., 
rock-and-rolla, 
a także piosenki 
Krzysztofa Krawczyka, 
Elvisa Presleya i Maryli Ro-
dowicz. Nie zabrakło również 
najnowszych hitów z list prze-
bojów – oczywiście tych, które 
najlepiej nadają się do tańca.

- Potańcówka na Rynku to 

dowód na to, że Ostrowianie 
potrafią się bawić, a wspólne 
imprezy na świeżym powie-

trzu mają niezwykłą moc 
łączenia ludzi. Mam 

nadzieję, że to nie 
ostatnia taka 
impreza w na-
szym mieście – 
do zobaczenia 
na kolejnych 
wydarzeniach! 

– powiedziała 
Beata Klimek, 

prezydent Ostro-
wa Wielkopolskiego.

Specjalnie na tę okazję 
ostrowski Rynek udekoro-
wano kolorowymi lampkami, 
które stworzyły wyjątkowy 
klimat. Współorganizatorem 
wydarzenia było Ostrowskie 
Centrum Kultury. 

Organizatorem wydarzenia było Miasto Ostrów Wielko-
polski przy współpracy z klubem Arged Malesa Ostrów 
Wielkopolski. Piknik to zwycięskie zadanie Ostrowskiego 
Budżetu Obywatelskiego, którego pomysłodawcą był Ar-
kadiusz Sodkiewicz. Projekt ten zdobył 1 946 głosów!

wszystkim dla kibiców czar-
n ego spo r t u .  Zawodni c y 
TŻ Ostrovia nie zawiedli 
i  zgodnie z zapowiedzią , 
odwiedzili nasz piknik. To 
była nie lada gratka dla fa-
nów żużla – mówi Sebastian 

G ó r s k i ,  w i c e p r e z yd e nt 
Ostrowa Wielkopolskiego.

W w yd a r z en iu  ud z i a ł 
wzięły także służby mun-
durowe: policja, straż oraz 
funkcjonar iusze Aresztu 
Śledczego. Klubowe stoisko 

wystawili piłkarze ręczni Re-
bud KPR Ostrovia, a na spe-
edrowerowy tor zaprosiło 
Ostrowskie Stowarzyszenie 
Omega. Na parkingu zapar-
kowały luksusowe Merce-
desy jednego ze sponsorów 
TŻ Ostrovia, a dla smakoszy 
przygotowano degustację 
serów Lazur.

Piknik żużlowy odbył się 
przed rewanżowym meczem 
w ćwierćfinałach play off, w 
niedzielę 25 sierpnia.
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Food trucki zjechały do Ostrowa Wielkopolskiego

KALORIE pod gołym NIEBEM

KĄCIK SENIORANowa Rada Seniorów Miasta Ostrowa Wielkopolskiego

Wybrani członkowie 
Rady Seniorów Ostrowa 
Wielkopolskiego repre-
zentują liczące się w śro-
dowisku stowarzyszenia 
i organizacje senioralne.

Są to Polski Związek 
Emerytów, Rencistów i In-
walidów, Uniwersytet Trze-
ciego Wieku, Sekcję Eme-
rytów i Rencistów Związku 
Nauczycielstwa Polskiego, 
Koło Towarzystwa im. Fry-

Smaczne jedzenie, muzy-
ka, animacje, piana party 
i przepyszna atmosfera 
- sierpień rozpoczął się FO-
ODstivalem na polanie w 
Parku Miejskim. Food trucki 
z pysznościami z różnych 
zakątków świata stanęły 
na polanie 3 i 4 sierpnia, a 

tej wizycie towarzyszyło 
mnóstwo atrakcji. 

- To był festiwalowy weekend 
pełen dobrego jedzenia. Lody 
tajskie, burgery, kuchnia grecka, 
owoce w czekoladzie i inne pysz-
ności skusiły tysiące ostrowian 
do wizyty w Parku Miejskim. 
Frekwencja potwierdziła, że 

takich wydarzeń nam trzeba! 
FOODstival to nasza kolejna 
propozycja na lato w mieście, 
tuż obok koncertów, spektakli, 
seansów filmowych i pikników - 
podkreśla Beata Klimek, prezy-
dent Ostrowa Wielkopolskiego.

Mistrzostwa Ostrowa Wiel-
kopolskiego w jedzeniu bur-

NOWE WYZWANIA  
czekają
deryka Chopina, Hufiec ZHP, 
Zarząd Inwalidów Wojennych 
RP, Stowarzyszenie Inżynierów 
i Techników Komunikacji RP, 
Osiedlowe Stowarzyszenie 
„Krępianie” i Fundację „Wspar-
cie”, jak również przedstawi-
cieli Rad Osiedli.

Przy wielu osiągnięciach, 
jakie stały się udziałem Rady 
Seniorów Ostrowa Wielkopol-
skiego, warto też mówić, czego 
nie udało się dotąd zrobić i na co 

należy zwrócić większą uwagę w 
przyszłości – mówiła Krystyna 
Sikora-Moś, długoletnia wice-
przewodnicząca Rady Seniorów 
i dodała - Jestem przekonana, że 
należy podjąć działania zwią-
zane z dalszą integracją środo-
wiska senioralnego, scalaniem i 
umacnianiem kontaktów z orga-
nizacjami i stowarzyszeniami se-
nioralnymi oraz uaktywnieniem 
w tym zakresie Rad Osiedli. Za 
równie ważne uważam rozwi-

Pani Danuta Mierze-
jewska dołączyła do gro-
na stulatków w Ostrowie 
Wielkopolskim. Jubile-
usz świętowała 29 lipca. 
Wizytę, w ten wyjątkowy 
dzień, złożyła jej prezy-
dent Beata Klimek. 

- Gdy Pani Danusia otwo-
rzyła mi drzwi swojego 
mieszkania, byłam przeko-
nana, że wspólnie poczeka-
my na naszą stulatkę, a to 
była właśnie ona! Przecież 
Pani Danuta wygląda na 
maksymalnie 70-tkę! Dwie-
ście lat Pani Danusiu!  Ży-
czę nieustającego, dobrego 
zdrowia i kondycji, miłości i 
życzliwości ludzkiej - mówi 
prezydent Beata Klimek.

W SKŁAD OSTROWSKIEJ RADY SENIORÓW WESZLI:
Teresa Długiewicz, Jadwiga Dolata, Wiesław Domański, Władysław Drabik, Dorota Grześkowiak, Andrzej Jakubek, Renata 
Jaziewicz, Małgorzata Jędrzejak, Krzysztof Kaczmarek, Małgorzata Konowalska, Andrzej Lukas, Kazimierz Nawrocki, 
Marian Nowicki, Irena Psikus, Krystyna Sikora-Moś, Barbara Wieczorek

PREZYDIUM RADY TWORZĄ:
Dorota Grześkowiak – przewodnicząca, Krystyna Sikora-Moś – wiceprzewodnicząca, Kazimierz Nawrocki – sekretarz, Małgorzata 
Jędrzejak – członkini, Krzysztof Kaczmarek – członek

ZDROWIA pani DANUSIU!

Pani Danusia przez lata była 
farmaceutką, a swoją pra-
cę zaczynała w aptece ,,Pod 
Aniołem”. Każdego dnia pije 
rozpuszczalną kawę i gene-

ralnie wybiera niekoniecznie 
zdrowe jedzenie. Zdradza, że 
długowieczność zawdzięcza 
genom, bo kobiety w tej rodzi-
nie dożywają wielu, wielu lat.

nięcie, przy wsparciu organi-
zacyjnym i finansowym Urzędu 
Miasta, funkcji doradczych dla 
organizacji działających na rzecz 
seniorów. 

Omawiając historię pierw-
szej i drugiej kadencji Rady 
Seniorów Ostrowa Wielko-
polskiego zwróciła uwagę na 
jej charakter konsultacyjny, 
doradczy i inicjatywny oraz 
godne reprezentowanie in-
teresów i potrzeb starszych 
mieszkańców miasta wobec 
władz samorządowych, jak 
też formułowanie opinii do-
tyczących strategicznych i 
bieżących planów rozwoju 
środowiska lokalnego oraz 
tworzenie miejskiej polityki 
senioralnej.

Kazimierz Nawrocki, re-
prezentujący Ostrowski Uni-
wersytet Trzeciego Wieku 
podkreślił, że dobrą robotę w 
zakresie kształtowania i roz-
wijania polityki senioralnej w 
naszym lokalnym środowisku 
wykonała Rada Seniorów po-
przednich kadencji pod prze-
wodnictwem Józefa Kozana, z 
których doświadczeń powinni-
śmy korzystać.  - Ich działania 
i zaangażowanie zasługują na 
uznanie i szacunek. Zdaniem 
wielu nestorów – mówił. 

Z dużą troską i zrozumie-
niem prezydent Beata Klimek 
wysłuchała uwag, propozycji 
i opinii członków Rady Se-
niorów, ukierunkowanych na 
rozwiązywanie problemów 

nurtujących starszych 
mieszkańców, deklarując 
pomoc i wsparcie władz i 
pracowników Urzędu Mia-
sta.

Przedstawiam Państwu 
naszą nową Ostrowską 
Radę Seniora! Przed nami 
5 lat współpracy i jestem 
przekonana, że wspólnie 
zadbamy o dobro starszych 
mieszkańców naszego mia-
sta. Jednym z zadań, które 
wyznaczyłam sobie niemal 
10 lat temu, była właśnie 
polityka senioralna. Z takim 
wsparciem będę dalej reali-
zować ten cel - podkreśliła 
Beata Klimek, prezydent 
Ostrowa Wielkopolskiego.

Kazimierz NAWROCKI

gera na na ostro i 
tytuł Mistrza Ostrości 

zdobył pan Tomasz. Zjadł bur-
gera w 2 minuty i 15 sekund!

Dzieci najbardziej cieszy-

ły wyrzuty piany. Najmłodsi 
chętnie korzystali również z 
niedzielnych animacji. Sobotni 
wieczór natomiast umiliła mu-
zyka Mariusza Czelnego Oster-

dam Records. Na to smaczne 
wydarzenie zapraszali Food 
Truck on Tour, Miasto Ostrów 
Wielkopolski oraz Ostrowskie 
Centrum Kultury.
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Ostrowska Karta Seniora, Ostrowska Karta Rodziny 3+, 
Ostrowska Karta Krwiodawcy i Ostrowska Karta Przedsię-
biorcy to programy z których korzystają tysiące ostrowian. 
Każda z kart to zniżki i rabaty, które są efektem współpracy 
przedsiębiorców z Miastem Ostrowem Wielkopolskim. 

Patrycja Bajkowska, 
manager The White Bear Coffee

 - The White Bear Coffee to miejsce, w którym promujemy 
kulturę picia kawy. Kochamy kawę i chcemy dostarczać ją miesz-
kańcom naszego miasta w najlepszej, najpiękniejszej i najbardziej 
jakościowej postaci. Korzystanie z Ostrowskich programów 
zniżkowych wspiera nas w dążeniu do tego celu. Honorując Kartę 
Seniora, która upoważnia do 10% rabatu na całe menu nie tylko 
pomagamy zaoszczędzić pieniądze osobom starszym ale również 
ułatwiamy integrację społeczną poprzez spotkania w przyjaznej 
atmosferze kawiarni. To doskonały sposób na budowanie oraz 
wzmacnianie więzi międzypokoleniowych. Z kolei promocja 
przygotowana przez nas dla uczniów i studentów, którzy mogą 

skorzystać z 20% rabatu na kawy klasyczne za okazaniem waż-
nej legitymacji, nie tylko pozwoli im zaoszczędzić pieniądze ale 
również nauczy odpowiedzialności finansowej jak i samej wartości 
pieniądza. Dodatkowo przy częstszych odwiedzinach również w 
nich może narodzić się nowa pasja jaką jest kawa! Ostrowianie 
bardzo chętnie korzystają z oferowanych przez nas promocji co 
bardzo nas cieszy. Dołożymy wszelkich starań aby wszystkie 
nasze promocje były kontynuowane oraz rozwijane, by jeszcze 
bardziej angażować lokalną społeczność. 

 Kamil Grzegorowski, 
trener Zdrowia, klub 36 Minut Partner Sp. z o.o.

  - Dołączenie do programu Ostrowskiej Karty Seniora to jeden 
z pierwszych kroków jakie wykonaliśmy po otwarciu studia. Wie-
rzę, że regularna aktywność fizyczna ma kluczowe znaczenie dla 
zdrowia i jakości życia osób starszych. Treningi w naszym studio, 
które trwają zaledwie 36 minut, zostały zaprojektowane tak, aby 
dostosować je indywidualnie do możliwości każdego uczestnika, 
niezależnie od jego wieku czy kondycji fizycznej. Regularny ruch 

Park Trzeciego Maja to 
miejsce, które przyciąga 
mieszkańców spragnio-
nych spacerów. Miasto 
Ostrów Wielkopolski pozy-
skało pieniądze zewnętrzne 
na pielęgnację zieleni w tym 
zabytkowym parku. 

Park Trzeciego Maja Ostrów 
Wielkopolski zawdzięcza Wła-
dysławowi Witkowskiemu, dy-
rektorowi miejscowego szpita-
la, społecznikowi, działaczowi 
oddanemu swojemu miastu. 
Budowę parku datuje się na lata 
1902-1906.

Któż nie lubi spacerować alej-
kami zabytkowego Parku Trze-
ciego Maja? Wkrótce trochę go 
uporządkujemy. Na pielęgnację 
tego zielonego terenu pozyskali-
śmy ponad 170 tys. złotych z Wo-
jewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wod-
nej w Poznaniu. Będziemy przy-
cinać korony drzew i usuwać z 
nich jemiołę. Czeka nas również 
to, co zawsze robimy z dużym 
żalem - niezbędne będzie usu-
nięcie drzew suchych i tych, 
które mogą stwarzać zagrożenie 
- mówi Beata Klimek, prezydent 
Ostrowa Wielkopolskiego.

Prace rozpoczną się jesienią, 
gdy zakończy się okres lęgowy 
ptaków, aby nie zakłócać ich 
naturalnego cyklu życia.

Ostrowskie karty coraz bardziej popularne wśród mieszkańców – dołączają nowi partnerzy

Dodatkowe pieniądze na Park Trzeciego Maja 

Z KARTĄ TANIEJ!

 PIELĘGNACJA dobra dla ZIELENI

pomaga w utrzymaniu sprawności fizycznej, poprawie krążenia, 
wzmocnieniu mięśni i stawów, a także w zapobieganiu wielu 
chorobom przewlekłym, które często dotykają seniorów. Jednak 
to nie tylko zdrowie fizyczne jest tutaj ważne. Jestem przekona-
ny, że aktywność fizyczna prowadzona w grupie pełni również 
istotną rolę w aspekcie społecznym. Nasze studio jest miejscem, 
gdzie seniorzy mogą spotkać się, wypić kawę, nawiązać nowe 
znajomości, a także czuć się “ważnym”. Wspólne treningi sprzyjają 
integracji, wzmacniają poczucie przynależności i dają możliwość 
spędzania czasu w towarzystwie innych osób. Dlatego z radością 
przyłączyliśmy się do tego programu, chcąc wspierać seniorów 
zarówno w ich zdrowiu, jak i w budowaniu relacji społecznych.

Krzysztof Zieliński, 
dyrektor klubu Arged Malesa Ostrów Wielkopolski

- Sport bez kibiców nie istnieje. To właśnie oni - miłośnicy czar-
nego sportu są naszą siłą. Komplet kibiców na Miejskim po prostu 
daje kopa zawodnikom. Nie do opisania jest również atmosfera 
podczas startów - integracja na trybunach, doping i radość po 
zwycięstwie. Właśnie dlatego dołączyliśmy do programów Miasta 
Ostrowa Wielkopolskiego z ofertą rabatów na bilety dla seniorów, 
dużych rodzin i krwiodawców. I ostrowianie chętnie korzystają z 
tych zniżek. Tu najbardziej chcemy uhonorować krwiodawców, 
nie tylko dołączeniem do Ostrowskiej Karty Krwiodawcy. Już dwa 
razy organizowaliśmy akcję #OSTROpoŻYCIE z oddawaniem 
krwi na Stadionie Miejskim. I znów będziemy zapraszać na to 
wydarzenie w marcu 2025 roku. 

Koszt całego zadania to niespełna 215 tys. złotych.
Pozyskane środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu to ponad 
170 tys. złotych.
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Złoci Jubilaci spotkali się 
w Sali Kolumnowej ostrow-
skie Ratusza, by odebrać 
Medale za Długoletnie Po-
życie Małżeńskie. Po po-
wtórzeniu słów przysięgi 
małżeńskiej, odebrali me-
dale z rąk Prezydent Ostro-
wa Wielkopolskiego Beaty 
Klimek.

- Co za miłość! Złoci mał-
żonkowie spotkali się dziś w 
Sali Kolumnowej ostrowskiego 
Ratusza, by odnowić przysięgę 
i odebrać medale za długoletnie 
pożycie małżeńskie. Za nimi 
50 lat wspólnej drogi, pełnej 
miłości, zrozumienia i wzajem-
nego wsparcia, a te spojrzenia, 
wciąż pełne miłości, po tylu 
latach razem, to coś, co zawsze 
mnie ogromnie wzrusza. Złoci 
Jubilaci! Życzę Wam wielu lat 
pełnych zdrowia, szczęścia i 
niegasnącego uczucia. Jesteście 
dla nas wszystkich wspaniałym 
przykładem tego, czym jest 
prawdziwe małżeństwo. Niech 
każdy kolejny dzień przynosi 
nowe powody do radości, wzru-
szeń i dumy z tego, co razem 
stworzyliście - podkreśla Beata 
Klimek, prezydent Ostrów 
Wielkopolski. 

Kwiaty i upominki podczas 
uroczystości wręczała wice-
przewodnicząca Rady Miejskiej 
Marzenna Nowak. Medale za 
długoletnie pożycie małżeń-
skie przyznaje Prezydent RP 
w dowód uznania tym oso-
bom, które przeżyły w jednym 
związku małżeńskim co naj-
mniej 50 lat.

W środę, 21 sierpnia, podczas 
uroczystości medale odebrali: 
Bogumiła i Andrzej Marciniakowie

Maria i Zygmunt Muszyńscy
Łucja i Zbigniew Mikrutowie
Łucja i Bogusław Małotowie

Alina i Marian Nowiccy
Kazimiera i Andrzej Popłońscy

Maria i Hieronim Stefańscy
Maria i Ryszard Smętkowie
Teresa i Józef Stremlauowie
Elżbieta i Zenon Tecławowie
Wanda i Hieronim Wałęsowie

Zdzisława i Marek Więckiewiczowie
Barbara i Kazimierz Zydorowiczowie

Danuta i Józef Zydorowiczowie
Teresa i Włodzimierz Zapłatowie

informacje

Pół wieku, czyli Złoci Jubilaci z medalami od Prezydenta RP podczas spotkania z władzami miasta

www.umostrow.pl

ZŁOTE OBRĄCZKI i SERCA PŁONĄCE



7NR 8 (103) | SIERPIEŃ 2024 | MIESIĘCZNIK BEZPŁATNYgospodarkainformacje
www.umostrow.pl

Poszukiwania  pełnych ciepła domów dla podopiecznych schroniska

WEŹ mnie do DOMU...
W Ostrowie Wielkopol-

skim trwa kampania spo-
łeczna pod hasłem ,,Ad-
optuj psa z ostrowskiego 
schroniska”. Inicjatywa ta 
ma na celu zwrócenie uwagi 
na los bezdomnych zwierząt 
oraz promowanie adopcji. 

Ostrowskie schronisko, po-
dobnie jak wiele innych pla-
cówek w Polsce, boryka się 
z problemem przepełnienia. 
Kampania ma pomóc w zna-
lezieniu nowych, kochających 
domów dla psów oraz edu-
kacji społeczeństwa na temat 
odpowiedzialnej opieki nad 
zwierzętami.

- Oddaliśmy do użytku kom-
pleksowo zmodernizowane 
schronisko dla zwierząt. Na 
tę inwestycję czekali wszyscy 
przyjaciele zwierząt! Uzupeł-
nieniem tego wydarzenia jest 

właśnie kampania promująca 
adopcje czworonogów. Oba te 
zadania mają jeden cel - zna-
lezienie pełnych ciepła domów 
dla podopiecznych schroniska 
- podkreśla Beata Klimek, 
prezydent Ostrowa Wielko-
polskiego.

Ambasadorami kampanii 
,,Adoptuj psa z ostrowskiego 
schroniska” zostali właśnie wła-
ściciele adoptowanych czworo-
nogów wraz ze swoimi pupilami. 
Oto oni: Maciej z Łukaszkiem, 
Maja z Figą, Magda z Tessą, Karol 
z Bonim i Negro, Agata i Janusz z 
Kajko, Zosia z Pepsi.

Adopcja zwierzęcia to ważna 
decyzja, która wiąże się z od-
powiedzialnością. Schronisko 
apeluje do wszystkich zainte-
resowanych, aby byli pewni, że 
są gotowi na przyjęcie nowego 
członka rodziny.

 Obecnie w ostrowskim schronisku przebywa 158 psów, 43 
koty. Każde z tych zwierząt czeka na swoją szansę na nowy, 
kochający dom. Schronisko apeluje o odpowiedzialne 
adopcje, podkreślając, że zwierzęta mogą stać się wspa-
niałymi towarzyszami, jeśli tylko dostaną szansę.

W Międzygminnym Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt 
im. Jana Lityńskiego w Wysocku Wielkim obowiązują 
poniższe numery telefonów interwencyjnego oraz adop-
cyjnego:

Interwencje: 791 740 440 | Adopcje: 792 610 670 

Katarzyna Razik, mama Zosi
- Nie planowaliśmy psa, ponieważ w domu były już dwa psy i kot. Pojechaliśmy do schroniska 
zawieźć koce dla piesków, zobaczyliśmy przerażonego pieska z przepuklinowym brzuszkiem. Okazało 
się, że Pepsi wraz z siostrą Colą zostały znalezione w lesie, żywiły się runem leśnym. Pepsi zaraz po 
planowej operacji trafił do nas. Wniósł do naszego domu mnóstwo radości, chociaż pierwsze pół 
roku wszystkiego się bał, nie potrafił spokojnie jeść - w ekspresowym tempie zasysał jedzenie jak 
odkurzacz. Nasza sunia airdale terrierka przyjęła go jak matka i dziś są nierozłączni. Jest najbardziej 
wycałowanym psem w domu.

Maja Miszczak
- Adopcja Figi była spełnieniem moich marzeń. Zdecydowaliśmy się na to, ponieważ wiedzieli-
śmy, że jest to krok, który możemy podjąć, aby odmienić chociaż jedno życie. Psy ze schroniska 
potrafią być naprawdę wdzięczne za nowy, lepszy dom. Figa swoim zachowaniem codziennie 
udowadnia, że tak właśnie jest. Ostrowskie schronisko jest pełne tych wspaniałych istot, 
które czekają na kochającą rodzinę. Wystarczy jedna wizyta tam, aby uświadomić sobie, jak 
wiele zwierząt mogłoby mieć lepsze życie, gdyby ludzie zaczęli adoptować i przestali kupować.  
My wiedzieliśmy, jak dużo pozytywnej energii Figa wniesie do naszego życia. Od samego początku 
daje nam mnóstwo radości, pokazuje, że warto cieszyć się z małych rzeczy. Przy niej każda gorsza 
chwila zamienia się w dobrą, a atmosfera staje się ciepła i spokojna. Swoją miłością oraz emanującym 
szczęściem każdego dnia coraz bardziej utwierdza w przekonaniu, że danie szansy na lepsze życie 
temu psiakowi było najlepszą decyzją, jaką mogliśmy podjąć.

Magdalena Maciejewska
- Mówią, że adoptując psa nie zmienisz całego świata, jednak dla tego psa zmieni się cały świat. 
Ja widzę to z dnia na dzień. Pamiętam nasze pierwsze dni, kiedy Tessa bała się wszystkiego i 
wszystkich. Teraz patrzę na nią jak leży koło mnie, wpatruje tymi swoimi ślepkami i widać w niej 
spokój, poczucie bezpieczeństwa i bezwarunkową miłość. Cieszę się, że mogłam jej to wszystko dać. 
Ta wspólna droga nauczyła mnie cierpliwości, odpowiedzialności i tego, że najlepszy przyjaciel nie 
musi nic mówić. Wystarczy, że jest. Ona ma mnie, a ja mam ją. Jej merdający ogonek, gdy wracam do 
domu, długie łapy, które wyciąga w moją stronę, żebym ją tylko pogłaskała i pyszczek, który kładzie 
mi na brzuchu przy wieczornych seansach na kanapie. Nasza relacja jest wyjątkowa, bezcenna. 
Codzienność jest po prostu lepsza. I chociaż miałam swoje obawy, nigdy nie żałowałam tej decyzji. 
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Międzygminne Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt im. Jana Lityńskiego w Wysocku Wielkim –  o dziwo, im mniej ,,lokatorów” - tym lepiej!

BRACIA MNIEJSI BRACIA MNIEJSI 
mówią DZIĘKUJEMYmówią DZIĘKUJEMY

Międzygminne Schroni-
sko dla Bezdomnych Zwie-
rząt im. Jana Lityńskiego w 
Wysocku Wielkim oficjalnie 
otwarte. Inwestycje oddano 
do użytku po dwóch latach 
gruntowej modernizacji, 
rozbudowie i przebudowie. 
Budynek zmienił się diame-
tralnie. Dziś to najnowocze-
śniejszy tego typu obiekt w 
Polsce.

To historyczny dzień dla 
ostrowskiego schroniska, które 
przez wiele lat borykało się 
z problemami technicznymi 
i lokalowymi. Od momentu 
oddania do użytku w 2006 
roku obiekt nie przechodził 
gruntownego remontu.

Zmodernizowane schroni-
sko to dziś najnowocześniejszy 
tego typu obiekt w Polsce. 
Dobudowano nowe piętro, 

które pozwoliło na zwiększenie 
liczby pomieszczeń, zainstalo-
wano dwie windy – osobową 
i towarową. Nowa chłodnia, 
zaplecze socjalno-sanitarne 
dla pracowników, weterynarzy 
i wolontariuszy oraz pomiesz-
czenia adopcyjne dla zwierząt, 
to tylko niektóre z wprowadzo-
nych udogodnień. Schronisko 
wyposażono również w salę 
konferencyjno-szkoleniową, 
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Międzygminne Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt im. Jana Lityńskiego w Wysocku Wielkim –  o dziwo, im mniej ,,lokatorów” - tym lepiej!

BRACIA MNIEJSI BRACIA MNIEJSI 
mówią DZIĘKUJEMYmówią DZIĘKUJEMY

prezes Justyna Michalak wraz 
z wiceprezesem Janem Czerwińskim 
i skarbnikiem Elżbietą Wróbel 
(Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami 
w Polsce, Oddział w Ostrowie 
Wielkopolskim)
- Cieszymy się bardzo z powstania kociarni. 
Zależało nam tym od samego początku 
powstania schroniska dla zwierząt w latach 
90. To było nasze marzenie. Niezwykle ważne 
jest, by zwierzęta miały godne warunki 
bytowania, co właśnie się stało. To udało się 
spełnić. Kolejnym naszym marzeniem jest, 
by schronisko było dla zwierząt miejscem 
tymczasowym i każde z nich znajdowało dom. 

NASZA SONDA

GŁOS OSTROWIAN
Karolina Owczarek i Monika Owczarek, 
pracownice schroniska
-  Jest ogromna przepaść między tym, co było, 
a tym, co mamy teraz. Nowe udogodnienia, 
lepsze warunki i nowoczesne wyposażenie 
sprawiają, że możemy skuteczniej i z jeszcze 
większym zaangażowaniem opiekować się 
naszymi zwierzętami. To dla nas wielka ulga i 
motywacja do dalszej pracy, a także krok ku 
lepszej przyszłości dla wszystkich naszych 
podopiecznych, którzy trafiają do naszego 
schroniska. Komfort zwierząt bardzo się 
zwiększył, ale naszym ulubionym miejscem 
jest dziś kociarnia. To miejsce, które pokochały 
koty, ale i my. 

prezes Paulina Malińska i Marika Kalina 
ze Stowarzyszenia „Psie Marzenia”
- Nareszcie te zwierzęta będą miały doskonałe 
warunki. Oczywiście, to nie jest dom, a 
najważniejsze jest, żeby trafiały do nowych, 
kochających domów. Jednak czas oczekiwania 
w naszym schronisku będzie teraz naprawdę 
komfortowy. Marzymy, by to schronisko było 
puste, a każde bezdomne zwierzę, które tu 
trafi, szybko znajdowało swoją nową rodzinę. 
Naszym ulubionym miejscem w nowym 
obiekcie jest szpitalik oraz pokoiki dla psich\
kocich mam z maluchami. To duży plus.

nowoczesny szpitalik, panele 
fotowoltaiczne na dachu oraz 
dwie pompy ciepła, co znaczą-
co obniży koszty utrzymania 
obiektu.

- Dzięki tej inwestycji nasze 
schronisko stało się miejscem, 
które w pełni odpowiada na 
potrzeby bezdomnych i bez-
bronnych zwierząt oraz wspa-
niałych pracowników, którzy 
się nimi opiekują. Wierzę, że 
to miejsce będzie teraz służyło 
przez wiele lat, dając zwie-
rzętom szansę na lepsze ży-
cie. Modernizacja schroniska 
była możliwa dzięki wsparciu 
wielu osób i instytucji. Szcze-
gólne podziękowania kieruję 
do ościennych samorządów 
- burmistrzów i wójtów – ak-
cjonariuszy międzygminnego 
porozumienia oraz organizacji 
prozwierzęcych – mówiła Be-
ata Klimek, prezydent Ostrowa 
Wielkopolskiego.  

Wartość całej inwestycji 
wyniosła 6,5 miliona złotych, 
z czego ponad 2 miliony zło-
tych to dotacja od ościennych 
samorządów - akcjonariuszy 
schroniska. Wśród nich są: 
Gmina i Miasto Nowe Skalmie-
rzyce, Gmina i Miasto Raszków, 
Gmina i Miasto Odolanów, 

Gmina Ostrów Wielkopolski, 
Gmina Przygodzice oraz Gmi-
na Sośnie.

Podczas oficjalnego otwarcia 
odsłonięto tablicę z wizerun-
kiem Jana Lityńskiego, działa-
cza i obrońcy praw człowieka, 
znanego z głębokiej empatii i 
odwagi. Jan Lityński zginął 21 
lutego 2021 roku, kiedy rato-
wał swojego ukochanego psa, 
Fryderyka, pod którym załamał 
się lód na rzece Narew. Jego 
imieniem nazwano schronisko. 
W uroczystości wzięła udział 
jego żona, Elżbieta Bogucka-
-Lityńska.

– Jestem ogromnie wzruszo-
na uroczystością i pod ogrom-
nym wrażeniem oddanego 
dziś do użytku schroniska. To 
miejsce wyjątkowe, bardzo 
przemyślane i na wskroś nowo-
czesne. Jan jest godnie upamięt-
niany, również dzięki Państwu. 
Mam nadzieję, że jest dziś z 
nami i jest równie wzruszony 
jak ja. Był bardzo czuły na 
zwierzęta, kochał je i reagował 
na ich krzywdy, opiekując się 
nimi wspaniale. Zawsze wal-
czył o sprawiedliwość i prawa 
tych, którzy sami nie mogli 
się obronić – mówiła podczas 
uroczystości Elżbieta Boguc-

ka-Lityńska.
Prezydent miasta skierowa-

ła życzenia do pracowników 
i wolontariuszy schroniska, 
dziękując im za ich zaangażo-
wanie i poświęcenie. - Życzę 
Wam licznych adopcji, które 
dadzą Waszym podopiecznym 
nowe, kochające domy. Niech 
schronisko będzie miejscem, w 
którym każde zwierzę znajdzie 
spokój, bezpieczeństwo i szan-
sę na nowe życie – podkreślała 
Beata Klimek.

Modernizacja schroniska 
w Wysocku Wielkim to krok 
milowy w opiece nad bezdom-
nymi zwierzętami, który może 
stać się wzorem dla innych 
tego typu placówek w Polsce.
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Mieszkańcy budynków MZGM zaczynają podlewać swoje ,,zielone płuca” deszczówką

Bilet okresowy MZK na karcie lub w telefonie

Na ,,WITOSA” będą parkomaty!  Ceny skalkulowano rozsądnie...
www.tmostrow.pl

www.mzk-ostrow.com.pl

www.mzgm.pl

KAŻDY LITR  na wagę... 
osiedlowej zieleni

Bilety okresowe to najlep-
sza opcja dla osób często 
korzystających z komu-
nikacji miejskiej. Zapew-
niają one atrakcyjniejsze 
ceny za przejazdy oraz ich 
nieograniczoną liczbę na 
danej trasie, w okresie obo-
wiązywania biletu, a także 
chronią pasażerów przed 
konsekwencjami w postaci 
opłaty dodatkowej w przy-
padku nieposiadania biletu 
jednorazowego.

- Miejski Zakład Komunikacji w 
Ostrowie Wielkopolskim umożli-
wia zakup biletów okresowych, 
które zapisywane są na karcie 
elektronicznej (OBE) wydawanej 
bezpłatnie na wniosek pasażera. 
Drugą opcją są aplikacje mobilne, 
które pasażer obsługuje samo-
dzielnie - mówi Janusz Marczak 
prezes Miejskiego Zakładu Ko-
munikacji

Bilety okresowe można zaku-
pić dowolnego dnia miesiąca na 
określoną liczbę dni. W ofercie 

są bilety 7, 14 ,30 oraz 90 dniowe, 
które obowiązują na danej trasie. 
W ofercie jest również bilet łą-
czony, które umożliwia zarówno 
przejazdy na konkretnej trasie i 
jak również po mieście.

Bilety okresowe zapisywane 
na karcie (tzw. OBE) można 
kupować w Punktach Obsługi 
Pasażera (ul. Lotnicza 30, Asnyka 
8 oraz Partyzancka 27) lub Punk-
cie Doładowań (BP Malaczyk 
Travel 11, Plac 23 stycznia 11), a 
także w biletomatach stacjo-

narnych przy przystankach lub 
przez Internet.

Zakup biletów okresowych 
poprzez bezpłatną aplikację w 
telefonie dokonywany jest sa-
modzielnie przez pasażera – do 
dyspozycji pasażerowie mają 
dwie aplikacje : moBiLET oraz 
mPay, które obsługują sprzedaż 
biletów MZK w Ostrowie Wiel-
kopolskim.

Należy pamiętać, że bilety 
okresowe zapisywane na karcie 
elektronicznej (tzw. OBE) można 

Spółka Targowiska Miej-
skie posiada własne par-
kingi wokół ogrodzenia na 
terenie targowiska miej-
skiego przy ul. Grabowskiej, 
które dotychczas dla osób 
odwiedzających targowi-
sko były bezpłatne. Już od 
września br. wyłącznie w 
każde soboty w godzinach 
od 6:00 do 15:00 Spółka 
zdecydowała się na wpro-
wadzenie nowych zasad i 
nową formę parkowania.

- Wprowadzony zostanie 
płatny system poboru opłat 
parkingowych od osób, któ-
re zaparkują bezpośrednio 

na terenie targowiska na 
wyznaczonych parkingach i 
placu postojowym, położo-
nych bezpośrednio przy ogro-
dzeniu panelowym terenu od 
strony ul. Witosa oraz wzdłuż 
ogrodzenia betonowego od 
strony ul. Nowa Krępa i ul. 
Moniuszki w kierunku ul . 
Grabowskiej do wjazdu (od 

strony Państwowej Inspekcji 
Pracy) - wyjaśnia Ewa Psztyr 
prezes zarządu spółki Tar-
gowiska Miejskie. 

Parkingi w soboty na te-
renie placu cieszą się dużym 
zainteresowaniem, dlatego 
wprowadzony system płatnych 
parkingów ma spowodować 
większą rotację pojazdów. 

Spółka zachęca do korzystania 
w soboty z tych parkingów i 
wjazdu na teren targowiska 
tym bardziej, że brakuje miejsc 
do parkowania na parkingach 
usytuowanych wzdłuż ul. Wi-
tosa. Klienci często narażają 
się na mandaty karne parkując 
na niedozwolonych miejscach

Parkometry wyposażone 
zostały w urządzenia typu 
„pay and display”, sprzedające 
bilety opłaty parkingowej. 
Obsługę płatnych parkingów  
na bazie elektronicznego 
systemu poboru opłat i ich 
windykacji zajmie się ze-
wnętrzna firma. Nowa for-

ma, polegająca na 
bezobsługowym 
korzystaniu z par-
kingów i dokony-
waniu samodziel-
nie opłat przez 
osoby korzysta-
jące z postoju w 
tzw. parkomacie 
jest już stosowa-
na w Ostrowie 
Wielkopolskim w 
Strefach Płatne-
go Parkowania 
czy na parkin-
gach różnych 
sieci supermar-
ketów.

Pierwsze zbiorniki do 
zbierania wód opadowych 
z o s t a ł y  z a m o n t o w a n e 
w lokalach mieszkanio-
wych zarządzanych przez 
MZGM. Działania proeko-
logiczne są nieodłączną 
częścią planów inwesty-
cyjnych Spółki. Nabra-
ły tempa i znaczenia  w 
ostatnich dwóch latach.

- Otwarcie się na działania 
proekologiczne jest nieunik-
nione - podkreśla Andrzej 
Mazurek prezes Miejskiego 
Zakładu Gospodarki Miesz-
kaniowej. -  Od lat sukcesyw-
nie realizowaliśmy wymianę 
pieców węglowych. W 2023 
r. ruszyliśmy z konkursem 

„Zagraj w zielone z MZGM”, 
którego celem jest zwiększe-
nie przestrzeni zielonych 
wokół budynków wieloro-
dzinnych. Równie ważne były 
montaże instalacji fotowol-
taicznych na budynku Spółki 
i wspólnoty mieszkaniowej 
przy ul. Limanowskiego 15. 
Tym bardziej cieszy mnie 
kolejny krok, czyli montaż 
pierwszych zbiorników do 
zbierania wód opadowych 
zamontowanych przy u l . 
Gorzyckiej 38. 

Mieszkańcy zdają się rów-
nie dobrze rozumieć po-
trzebę proekolog icznych 
rozwiązań, które ostatecz-
nie wpływają na poprawę 

ich dobrostanu domowego. 
Często sami w ychodzą z 
inicjatywą ich realizacji, jak 
to było w przypadku miesz-
kanki budynku przy ul. Go-
rzyckiej 38, która wniosko-
wała o montaż zbiorników do 
zbierania wód opadowych. 
Deszczówka posł uży do 
podlewania ogródka znajdu-
jącego się na posesji. Spółka 
złożyła wniosek o dofinan-
sowanie inwestycji do Gminy 
Miasto Ostrów Wielkopolski 
i uzyskała finansowanie. Na 
początku sierpnia zbiorniki 
zostały zamontowane.

 Tymczasem montaż in-
stalacji fotowoltaicznej na 
budynku wspólnoty miesz-

kaniowej przy ul. Limanow-
skiego 15 można uznać za 
bardzo udany eksperyment 
- od lutego 2024r. wspólno-
ta „zarobiła” już przeszło 7 
tysięcy złotych, które trafiły 
na fundusz remontowy. Jest 
to pierwsza tego typu inwe-
stycja na budynku miesz-
kalnym zarządzanym przez 
Spółkę. Procedura uzyskania 
dofinansowania na montaż 
instalacji fotowoltaicznej na 
kolejnej wspólnocie miesz-
kaniowej została już roz-
poczęta. 

Więcej informacji można 
uzyskać w siedzibie Spółki 
w pokoju nr 107,  tel.: 62/ 
50 66 263.

zakupić od wskazanego przez 
pasażera dnia i na wybrany 
okres (7,14,30 ,90 dni). Natomiast 

bilety zakupione w aplikacji 
mobilnej ważne są od momentu 
zakupu. 

W autobusach W autobusach 
jeździli kiedyś ,,biletowi”jeździli kiedyś ,,biletowi”

POSTÓJ (nie) DROGI?POSTÓJ (nie) DROGI?

Punkty Obsługi Pasażera (POP)
MZK S.A. – Ul. Lotnicza 30

czynne: pon. - pt. 8:00-16:00
WODKAN – ul. Partyzancka 27

czynne: pon. 7:30 - 15:30 wt. - pt. 7:30-14:00
WODKAN – ul. Asnyka 8

czynne: pon. - pt. 9:00 -15:30
Punkt Doładowań

Biuro Podróży Malarczyk Travel
Plac 23 Stycznia 11

czynne pon. - pt. 10:00 - 17:00  sob. 10:00 – 14:00

Wysokość opłat została ustalona według czasu postoju od 
pojazdu w poniżej określonej wysokości:  

1) za postój do 0,5 h - 1,50 zł brutto,
 2) za postój do 1 h - 3,00 zł brutto,

3) za każdą następną rozpoczętą godzinę 3,00 zł brutto,
4) opłata dodatkowa karna za brak biletu 95,00 zł brutto. 
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Właścicielu firmy! Nie zapomnij o umowie na odpady – najlepiej z MZO

Wodkan wykonuje wiele prac w terenie, a i tak przyroda jest czasami bezlitiosna

PROFESJONALIZM
 I... WIELE MOŻLIWOŚCI

KONSERWACJA I CZYSZCZENIE

Potwierdzeniem kompe-
tencji i fachowej obsłu-
gi ostrowskiej spółki są 
posiadane certyfikaty 
jakości ISO 14001, 9001 
oraz szereg otrzymanych 
nagród i wyróżnień.

Masz firmę?  Wówczas je-
steś zobowiązany do udo-
kumentowania posiadania 
umowy na korzystanie z usług 
w zakresie odbierania odpa-
dów komunalnych. Możesz w 
tym celu skorzystać z usług 
Zakładu Oczyszczania i Go-
spodarki Odpadami „MZO”  
w Ostrowie Wielkopolskim. 

Zakład Oczyszczania i Gospo-
darki Odpadami „MZO” S.A. w 
Ostrowie Wielkopolskim propo-
nuje właścicielom nieruchomo-
ści niezamieszkałych zawarcie 
umowy na korzystanie z usług 
dotyczących odbierania odpadów 
komunalnych.  

- Naszym klientom oferujemy 
konkurencyjne ceny – podkreśla 

Andrzej Strykowski, prezes Za-
kład Oczyszczania i Gospodarki 
Odpadami „MZO” w Ostrowie 
Wielkopolskim. – Jesteśmy bardzo 
elastyczni. W ramach umowy 
wyposażamy firmy w pojemniki, 
dopasowujemy częstotliwości 
wywozu odpadów do indywidu-
alnych potrzeb klientów oraz – co 
dzisiaj jest bardzo istotne - oferu-
jemy dogodne warunki płatności. 
Do każdego klienta podchodzimy 
indywidualne. Ofertę przedsta-
wiamy po określeniu specyfiki 
działalności firmy, rodzajów od-
padów oraz ich szacunkowych 
ilości.

Spółka przypomina, że wła-
ściciele nieruchomości nieza-
mieszkałych zobowiązani są do 
posiadania umowy na świadcze-
nie usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych z upraw-
nionym podmiotem (z firmą 
wpisaną do rejestru działalności 
regulowanej na terenie Miasta 
Ostrowa Wielkopolskiego – jedną 
z takich firm jest Zakład Oczysz-
czania i Gospodarki Odpadami 

„MZO” S.A.). Do nieruchomości 
niezamieszkałych, na których 
powstają odpady komunalne 
zalicza się m.in. obiekty takie jak:  
zakłady produkcyjne, obiekty 
usług i handlu, warsztaty, biura, 
sklepy, restauracje, hotele i pen-
sjonaty, apteki, gabinety lekarskie, 
lecznice dla zwierząt, placówki 
oświatowe, urzędy.

W sytuacji, gdy nieruchomość 
posiada dwie części: przezna-
czoną na cele mieszkalne oraz 
przeznaczoną na działalność 
gospodarczą, osoby prowadzące 
działalność gospodarczą powinny 
zawrzeć odrębną, dodatkową 
umowę na wywóz odpadów 
komunalnych niewytwarzanych  
w gospodarstwie domowym. 
Jednocześnie spółka informuje 
podmioty prowadzące działal-
ność gospodarczą, że niedopusz-
czalne jest mieszanie odpadów 
komunalnych wytwarzanych w 
gospodarstwach domowych z 
odpadami powstałymi w ramach 
prowadzonej działalności gospo-
darczej.

WODKAN Przedsiębior-
stwo Wodociągów i Kana-
lizacji w Ostrowie Wielko-
polskim co roku wykonuje 
wiele działań mających 
na celu minimalizowanie 
podtopień terenów, wywo-
łanych nawalnymi desz-
czami.

Konserwacja rzeki Ołobok
Jednym z takich działań 

jest konserwacja rzeki Ołobok 
w obrębie strefy pośredniej i 
bezpośredniej ujęć wody dla 
miasta Ostrowa Wielkopol-
skiego. Prace prowadzone są 
w uzgodnieniu z Państwowym 
Gospodarstwem Wodnym 
Wody Polskie, gdy zarastanie 
koryta roślinnością jest najbar-
dziej intensywne. Zarastanie 
koryta prowadzi do wolniej-
szego odprowadzania wód z 
terenów znajdujących się w 
górze rzeki, ponadto powoduje 
podtopienia i wylewanie rzeki, 
zwłaszcza w przypadkach 
intensywnych opadów. Prace 
wykonywane przez Spółkę 
mają na celu zabezpieczanie 
ujęć wody przed zalaniem 
i ewentualnym skażeniem 
wody w studniach głębinowych 
znajdujących się na ujęciach 
„Wtórek”, „Trąba” i „Kęszyce”. 

Ponadto ułatwiają spływ wód 
opadowych z terenów miasta 
Ostrowa Wielkopolskiego. W 
ubiegłym roku przeprowadzo-
ne prace polegały na wykasza-
niu porostów ze skarp wraz z 
wygrabianiem wykoszonych 
porostów oraz hakowaniem 
(wyrywanie roślinności z dna 
rzeki) na odcinku 2 700 m, a tak-
że punktowego odmulania dna 
rzeki Ołobok. W bieżącym roku 
przeprowadzone prace polegały 
na wykaszanie skarp rzeki na 
odcinku 3 700m, hakowaniu dna 
rzeki na odcinku 1 000m (ujęcie 
Trąba), wykonanie umocnienia 
skarp rzeki (dwie strony rzeki) 
na odcinku 25 m, poprzez wy-
konanie drewnianej palisady w 
okolicy 16+700 oraz uzupełnie-
nie skarp oraz dna rzeki.

Czyszczenie wpustów 
ulicznych

Czyszczenie wpustów ulicz-
nych to kolejny element działań 
Spółki. Wpust powinien mieć 
w każdych okolicznościach 
pełną zdolność zbierania wód 
opadowych, zapewnienie tego 
jest możliwe jedynie przy pełnej 
czystości wpustu. Natomiast 
prawidłowe i systematyczne 
czyszczenie daje pewność, że 
wpust osiąga pełną wydajność 

zbierania i prawidłowego od-
prowadzania wód opadowych 
do sieci kanalizacyjnej (chyba, 
że mamy do czynienia z reko-
rodowymi opadami w krótkim 
czasie!). WODKAN posiada do 
tego celu kilka pojazdów, które 
pozwalają na pełne wykonanie 
oczyszczenia wpustu. Samo-
chody te posiadają na wypo-
sażeniu odpowiednie dysze 
ciśnieniowe. 

Konserwacje rowów 
melioracyjnych wraz 

z przepustami oraz 
zbiorników retencyjnych 
Te działania przeprowadza 

się wiosna i jesienią. Wiosną 
polegają w szczególności na 
koszeniu traw i porostów na 
dnie i skarpach rowów, czysz-
czeniu powierzchni rowów z 
gruzu i śmieci oraz na porząd-
kowaniu terenu po prowadzo-
nych pracach. Jesienią to z kolei 
koszenie traw i porostów na 
dnie i skarpach rowów, ręczne 
lub mechaniczne odmulenie 
cieków na głębokości 20-30 
cm wraz z rozplanowaniem 
urobku, ręcznym lub ciśnienio-
wym odmuleniu przepustów 
rurowych, naprawie skarp ro-
wów, czyszczeniu powierzchni 
rowów z gruzu i śmieci, a także 

porządkowaniu terenu po pro-
wadzonych pracach.

Konser wacj i  podlegają 
również zbiorniki retencyjne, 
polega to na odmuleniu dna 
zbiornika z warstwy namułu 
na wlotach i wylotach ze zbior-
ników wraz z załadunkiem 
i wywiezieniem urobku ze 
zbiornika. Ponadto na bieżąco 
prowadzone są prace związane 
z przeglądem i czyszczeniem 
regulatorów przepływu na 
zbiornikach retencyjnych.

Renowacja bezwykopowa 
sieci kanalizacji

W ostatnim czasie wyko-
nana została renowacja bez-

wykopowa sieci kanalizacji 
sanitarnej w ulicy Targowej i 
Matejki oraz kanalizacji desz-
czowej w ulicy Broniewskiego 
i Grabowskiej. Renowacja ta 
polegała na naprawie rury 
kanalizacyjnej za pomocą 
wkładu elastycznego z tka-
niny technicznej nasączonej 
żywicami utwardzanymi pro-
mieniami UV, dopasowującej 
się do kształtu remontowa-
nego kanału. Utwardzona 
wykładzina pełni role nowego 
samonośnego przewodu, po-
krywając pęknięcia jedno-
cześnie uszczelniając kanał 
i zapobiegając eksfiltracji 
ścieków oraz niewłaściwego 

odprowadzania wód desz-
czowych. Parametry i cechy 
eksploatacyjno – wytrzyma-
łościowe rękawa zapewniają 
długoletnią i bezawaryjną 
pracę kanałów po wykonanej 
renowacji. Do końca listopada 
2024 r. zostanie wykonana 
renowacja bezwykopowa sieci 
kanalizacji sanitarnej oraz 
kanalizacji deszczowej w ulicy 
Kaliskiej. Dzięki technologii 
bezwykopowej kanały mogą 
być naprawione bez koniecz-
ności wykopywania rur, co 
jest dużo bardziej efektywne 
i mniej inwazyjne dla otocze-
nia, terenu. 
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                  RAZEM DBAMY O ŚRODOWISKO

Ostatnie tygodnie były bardzo pracowite dla edukatorów RZZO. Zakład odwiedzili uczniowie z Rososzycy  

i przedszkolaki z Borowca. Pracownicy RZZO z kolei prowadzili zajęcia podczas pikników rodzinnych w Ostrowie.

Regionalny Zakład Zagospodarowania  
Odpadów Sp. z o.o.

ul. Staroprzygodzka 121 
63-400 Ostrów Wielkopolski

Gospodarzami tych imprez plenerowych były ostrowskie 
placówki oświatowe: Szkoła Podstawowa nr 1 i Przed-
szkole nr 2 „Jarzębinka”.

Z Jedynką
Festyn Rodzinny w Szkole Podstawowej nr 1 im. Marii 
Konopnickiej w Ostrowie Wielkopolskim zorganizowa-
no na koniec roku szkolnego. Tłumnie przybyły dzieci 
wraz z rodzicami i dziadkami. Była okazja, by porząd-
nie zakręcić ekologicznym Kołem Fortuny, a także by 
rozwiązać łamigłówki o tematyce ochrony środowiska. 
Podczas warsztatów kreatywnych z materiałów z odzy-
sku, pod czujnym okiem instruktorów, można było wy-
konać figurkę czy lalkę.

Ekozabawy w RZZO i na piknikach rodzinnych

START godz. 14.00

8 września 2024 r.

3.

W Jarzębince
Swój Festyn Rodzinny zorganizowało także zaprzyjaź-
nione z RZZO Przedszkole nr 2 „Jarzębinka” w Ostrowie 
Wielkopolskim. W odwiedziny do przyjaciół z przed-
szkola wybrała się Panda Recyklinka. Zabawom i rywa-

lizacji w ekorozgrywkach (startowały nie tylko dzieci, 
ale też dorośli) towarzyszyły gwar i uśmiechy.

Goście z Rososzycy i Borowca
RZZO odwiedzili uczniowie ze Szkoły Podstawowej  
w Rososzycy wraz z nauczycielami. Podczas wizyty uzu-
pełniali swoją wiedzę na temat prawidłowej segregacji 
odpadów. Uczniowie przeszli przez całą ścieżkę ekolo-
giczną, urządzoną na terenie Zakładu, dowiadując się, 
jakie korzyści płyną z recyklingu. Natomiast na war- 
sztatach tematycznych zapoznawali się ze sposobami 
wytwarzania „zielonej energii”.

Podczas wizyty przedszkolaków i nauczycieli z Publicz-
nego Przedszkola w Borowcu było nieco mniej poważnych 
tematów, ale za to więcej dobrej ekologicznej zabawy. 
Program dostosowany był do wieku zaproszonych gości.  
– Bo tak naprawdę uczyć się prawidłowych, prośrodo-
wiskowych zachowań można już od najmłodszych lat. 
Wierzę, że wiedza ta zaowocuje w przyszłości – mówiła  
Marzena Wodzińska, prezes RZZO.
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INTEGRACYJNE
SZALEŃSTWO

TEAM BUILDING 
BITWA ŁUCZNIKÓW
WARSZTATY
PIZZAIOLO

FABULARNA GRA
TERENOWA
COOL BOARD
EKO TORBY

RAJ 
ODKRYWCÓW

POSZUKIWANIE ZŁOTA
ŁUCZNICTWO
TURNIEJ KOWBOJSKI
OGNISKO

WARSZTATY
EKOLOGICZNE
KULE KWIETNE
EKO GRA

EKO PODRÓŻ

DLA DZIECI I MŁODZIEŻY SZKÓŁ PODSTAWOWYCH I PONADPODSTAWOWYCH

DLA NAJMŁODSZYCH 
DZIECI PRZEDSZKOLNYCH ORAZ KLAS 1-3 SZKOŁY PODSTAWOWEJ

PARKPRZYGOD      CRKZIR.COM.PL OŚRODEK PIASKI-SZCZYGLICZKA
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Chcielibyśmy serdecznie zaprosić Was do naszego Parku Przygód na 
wyjątkowe Jesienne Integracje! 

W malowniczej scenerii złotych liści będziecie mieli okazję 
spędzić czas na świeżym powietrzu, biorąc udział w licznych 

atrakcjach przygotowanych specjalnie na tę okazję.
W ramach Jesiennych Integracji oferujemy bogaty wybór programów, które

dopasowane są do Waszych oczekiwań i preferencji. 
Każdy znajdzie tu coś dla siebie! 

Można wybrać jeden z kompleksowych programów, 
które obejmują różnorodne aktywności

lub skupić się na pojedynczych zajęciach, które najbardziej Was
zainteresują. 
Dla miłośników przygód czekają wyzwania w naszym parku linowym, 
zajęcia łucznicze oraz gry zespołowe. 
Szukając relaksu będziecie mogli wziąć udział w warsztatach plastycznych,
spacerach z przewodnikiem zakończonych wspólnym pieczeniem kiełbasek. 
Dla najmłodszych przygotowaliśmy specjalne animacje, 
które sprawią, że czas spędzony u nas będzie pełen radości i uśmiechu.
Zapraszamy do rezerwacji miejsc już dziś! 
Czekamy na Was z otwartymi ramionami i mnóstwem przygód.
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Koszykarze Stali Ostrów 
zostali wicemistrzem Pol-
ski w koszykówce 3x3. To 
pierwszy medal w tej od-
mianie seniorskiego baske-
tu dla ostrowskiego klubu.

W turnieju finałowym, roze-
granym w Katowicach, ekipa 
trenera Vadima Czeczuro wy-
stąpiła w składzie: Mike Hicks, 
Marcin Zarzeczny, DeAnte Bar-
nes i Piotr Karpacz. Na otwar-
cie fazy grupowej ostrowianie 
pokonali HK Ziomki JS Invest 
21:9. W drugim grupowym me-
czu Stal ograła wicemistrzów 
Polski, zespół Legii LOTTO 3x3 
21:15. Na koniec fazy grupowej 
wygrali z Qemetica Palę Tróję i 

zajęli pierwsze miejsce w grupie 
D. W ćwierćfinale Stal pokonała 
mistrza Polski sprzed roku, 
obrońcę tytułu Isetia SK Store 
15:13, a w półfinale wygrała z 
Anwilem Włocławek 21:14.

W walce o złoto drużyna 
Stali zmierzyła się z ekipą Lotto 
3x3, w składzie której wystą-
pił olimpijczyk Przemysław 
Zamojski. I to właśnie po jego 
trafieniu drużyna Lotto 3x3 
ograła Stal 21:16.

- To historyczny sukces 
ostrowskiej drużyny w koszy-
kówce 3x3 i bardzo się z tego 
sukcesu cieszymy – mówi Bar-
tosz Karasiński, prezes Stali 
Ostrów.

Dariusz Pilas z Omegi 
Ostrów na Mistrzostwach 
Europy w Speedrowerze, 
które rozegrane zostały 
w  To r u n i u ,  w y w a l c z y ł 
brązowy medal w kate-
gorii weteranów.

Reprezentant Omegi brą-
zowy krążek zapewnił so-
bie w biegu dodatkowym. 
W zawodach wystartował 
również Mariusz Małecki, 
który z 8 punktami zajął 
14 miejsce. W finale junio-
rów ostrowski klub repre-
zentował Dawid Lis, który 
w y w a lcz ył  8  pu n k t ów i 
ostatecznie sklasyfikowa-
ny został na 15 miejscu. W 
finale kobiet barw Omegi 
broniła Aleksandra Kuświk, 
która także zdobyła 8 punk-

tów, co f ina ln ie da ło 12 
miejsce w Europie. W kate-
gorii open wystąpił Bartosz 
Grabowski. W sumie uzbie-
rał 13 punktów i ukończył 
mistrzowskie zmagania na 
8 miejscu.

W rywalizacji drużynowej 
barw Polski broniły dwie 
zawodniczki Omegi – Alek-
sandra Kuświk i Maja Rem-
biok. Był to bardzo udany 
występ, gdyż z zespołem 
zdobył y srebrne medale. 
W drużynówce weteranów 
wystartował Dariusz Pilas 
i wywalczył złoty krążek. W 
juniorach biało-czerwonych 
barw bronili: Dawid Lis i Igor 
Domagała. Chłopacy wraz 
z zespołem zdobyli srebrne 
medale.

sport
www.umostrow.pl

Pokonali dwa razy drużynę z Łodzi. Teraz półfinał z Polonią Bydgoszcz

Koszykarze Stali wicemistrzami Polski

Złoto dla Krawczyka. Szostak czwarty!

ORZEŁ ,,stracił skrzydła”
Worek medali OMEGI

 BRAWA (również) dla STASZEWSKIEGO

Srebrne  3x3

Żużlowcy Arged Malesy 
w ćwierćfinale play off po-
konali dwa razy Orła Łódź 
– na wyjeździe 48:42 i u 
siebie 51:39. Ich rywalem w 
półfinale będzie Abramczyk 
Polonia Bydgoszcz.

Jakub Krawczyk, wycho-
wanek Ostrovii startujący 
obecnie w barwach Betard 
Sparty Wrocław, został Mło-
dzieżowym Indywidualnym 
Mistrzem Polski. Czwarte 
miejsce wywalczył kolej-
ny wychowanek Mariusza 
Staszewskiego, jeżdżący w 
barwach Ostrovii Sebastian 
Szostak.

Przed rozpoczęciem fi-
nałowego turnieju Młodzie-
żow ych Indy w idua lnych 
Mistrzostw Polski w Krośnie,  
w opinii fachowców głów-
nym faworytem do zwycię-
stwa był Wiktor Przyjemski. 
Bydgoszczanin tego dnia 

nie błyszczał i ostatecznie 
skończył zawody na piątym 
miejscu. Rewelacyjnie za to 
spisywał się Jakub Krawczyk, 
któr y dopiero w piątym, 
ostatnim swoim starcie, 
stracił pierwszy punkt. Mógł 
sobie na to pozwolić, gdyż 
drugie miejsce gwarantowa-
ło mu złoty medal.

Po słabszym początku Se-
bastian Szostak fantastycz-
nie finiszował, ale do miejsca 
na pudle trochę zabrakło. 
Ostatecznie zgromadził 11 
punktów i zajął najgorsze 
miejsce dla sportowców, 
czwarte.

Wyniki:
1. Jakub Krawczyk – 14 (3,3,3,3,2), 
2. Bartosz Bańbor – 13 (2,3,3,2,3), 
3. Oskar Paluch – 12 (3,3,1,3,2), 
4. Sebastian Szostak – 11 (2,1,2,3,3), 
5. Wiktor Przyjemski – 11 (2,2,2,2,3), 
6. Piotr Świercz – 10 (3,2,1,1,3), 
7. Krzysztof Sadurski – 8 (1,0,3,3,1), 
8. Szymon Bańdur – 7 (u,2,3,1,1), 
9. Krzysztof Lewandowski – 6 (3,0,2,1,0), 
10. Franciszek Karczewski – 6 (1,0,1,2,2), 
11. Oskar Hurysz – 6 (0,1,2,2,1), 
12. Hubert Jabłoński – 5 (2,3,0,0,0), 
13. Paweł Trześniewski – 4 (0,1,0,1,2),
14. Kevin Małkiewicz – 3 (1,2,d,0,0), 
15. Antoni Mencel – 2 (1,1,0,0,0), 
16. Bartosz Jaworski – 2 (0,0,1,0,1).

Chris Holder, najlepszy zawodnik dwumeczu z Orłem Łódź, pozdrawia ostrowską publiczność...

WYNIK ĆWIERĆFINAŁU PLAY OFF
H. Skrzydlewska Orzeł Łódź 

- Arged Malesa Ostrów  42:48
Orzeł: Luke Becker  12 (3,2,3,3,1), 
Daniel Kaczmarek  0 (0,0,0,-), 
Tomasz Gapiński  9 (1,3,3,2,0), 
Benjamin Basso  2 (0,2,0,0,0), Oliver 
Berntzon 11 (3,3,2,1,2), Bartosz Nowak  
4 (2,2,0), Mateusz Bartkowiak  4 
(3,0,1,0), Seweryn Orgacki ns.
Arged Malesa: Chris Holder  13 
(2,2,3,2,2,2), Tobiasz Musielak  9 
(1,1,1,3,3), Wiktor Jasiński  0 (d,0,-,-), 
Frederik Jakobsen  6 (3,1,1,1), Gleb 
Czugunow 10 (2,1,1,3,3), Sebastian 
Szostak 10 (1,1,3,2,2,1), Gracjan Szostak  
0 (0,-,0), Tobiasz Potasznik ns.

Arged Malesa Ostrów 
- H. Skrzydlewska Orzeł Łódź 51:39

Arged Malesa: Chris Holder 
12 (2,3,1,3,3), Tobiasz Musielak 
9 (3,1,2,2,1), Wiktor Jasiński 7 
(0,3,1,3,0), Frederik Jakobsen 
6 (2,1,2,1,-), Gleb Czugunow  6 
(w,2,1,3), Tobiasz Potasznik 1 (1,0,0), 
Sebastian Szostak 10 (3,3,2,2), 
Gracjan Szostak ns.
Orzeł: Luke Becker  9 (1,1,3,2,2), 
Benjamin Basso 3 (3,0,0,0), Oskar 
Polis 7 (3,0,3,0,1), Tomasz Gapiński 
8 (1,2,2,0,3), Oliver Berntzon 7 
(1,2,3,1,0), Mateusz Bartkowiak 4 
(2,2,0), Bartosz Nowak 1 (0,0,1), 
Seweryn Orgacki ns.

Mecz w Łodzi nie rozpoczął 
się po myśli drużyny z Ostro-
wa. Podopieczni Mariusza 
Staszewskiego nie wycho-
dzili najlepiej spod taśmy 
startowej, a na dystansie ich 
motory również nie należały 
do najszybszych. Po pięciu 
biegach przegrywali 11:19. W 
końcu zmiany w ustawieniach 
zaczęły przynosić efekty i 
po dziesięciu gonitwach do 
odrobienia były już czte-
ry ,,oczka’ ’ – 28:32. Pogoń 
ostrowian zakończyła się 
sukcesem. Trzynasty wyścig 
Gleb Czugunow wspólnie 
z Sebastianem Szostakiem 

wygrali 5:1 i doprowadzili 
do remisu 39:39. Tak więc o 
wszystkim zadecydowały bie-
gi nominowane. W czterna-
stym żużlowcy Arged Malesy 
wygrali 4:2, w piętnastym 5:1 
i w całym meczu zwyciężyli 
48:42.

W rewanżu ostrowianie byli 
zdecydowanym faworytem. 
Goście jednak wysoko zawie-
sili poprzeczkę. Po dziesiątego 
biegu gospodarze prowadzili 
tylko 31:29. Kolejne trzy go-
nitwy zakończyły się wgraną 
zawodników Argedu, dwa razy 
po 5:1 i raz 4:2 i przed biegami 
nominowanymi prowadzili już 

45:33, by ostatecznie zwycię-
żyć 51:39.

W półfinale Arged Malesa 
Ostrów zmierzy się z Abram-
czyk Polonią Bydgoszcz, a 
Innpro ROW Rybnik z #Orze-
chowaOsada PSŻ Poznań.

- Przeprawa z Polonią bę-
dzie bardzo trudna. I nie ma 
co patrzeć na to, że bydgosz-
czanie przegrali w pierwszym 
ćwierćfinałowym meczu w 
Poznaniu różnicą 15 punktów 
- mówi Mariusz Staszewski, 
trener ostrowian. - Jednego 
jestem pewien, zrobimy wszyst-
ko by przygotować się do tego 
dwumeczu jak najlepiej.
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Lekkoatleta, wychowanek Stali Ostrów, poznawał w Paryżu blaski i cienie olimpijskiego życia

Zainaugurują rozgrywki

Koszykarze Stali przed sezonem: taniej nie znaczy gorzej!
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Pojechać do Los Angeles 
i POWALCZYĆ o MEDAL

KIBICE już CZEKAJĄ

Poszukiwacze ,,PEREŁ”
Prezes Stali Ostrów Bar-

tosz Karasiński nie ukrywa, 
że budżet klubu na nowy 
sezon jest mniejszy niż w 
latach minionych. Nie ozna-
cza to jednak, że drużyna z 
Ostrowa będzie chłopcem 
do bicia.

Trener Andrzej Urban bu-
duje ambitną drużynę, w której 
wszyscy gracze mają walczyć 
nie tylko o jak najwyższe miej-
sce w Orlen Basket Lidze, ale 
także o jak najlepsze kontrakty 
w przyszłych latach. Stal ma 
być dla nich swoistą trampoliną 
do gry w przyszłości w dużo 
lepszych zespołach.

Do drużyny Stali dołączyli 
kolejni zagraniczni koszykarze. 
Jednym z nich był przez moment 
Jeffrey Carroll, absolwent uni-
wersytetu Oklahoma State. Klub 
rozwiązał z nim już kontrakt za 
porozumieniem stron. Nieofi-
cjalnie mówi się, iż powodem 
rozstanie był fakt, iż gracz ten 
nie zaliczył testów medycznych. 

Ostrowski klub podpisał 
umowę z 29-letni Tyquanem 
Rolonem, dla którego będzie to 
debiut na europejskich parkie-
tach. W dotychczasowej karie-
rze występował w Portoryko, 
Meksyku i Kanadzie. Kolejnym 
wybrańcem Andrzeja Urbana 
został belgijski podkoszo-
wy, Tim Lambrecht. 26-latek 
mierzy 208 centymetrów i 
występuje na pozycjach 4-5.  
W pierwszych latach swojej za-
wodowej kariery występował 
w swojej ojczyźnie. Na koncie 
ma cztery tytuły mistrza Belgii 
oraz trzy puchary tego kraju. 
Ostatnie dwa sezony spędził 
na Litwie.

Stali Ostrów w nowym se-
zonie stawia na mniej znanych 
graczy licząc, że odkryje ko-
szykarską ,,perełkę’’. Kto wie, 
czy takim zawodnikiem nie 
będzie  24-letni Paxon Wojcik, 
koszykarz który ma polskie 
korzenie i jest w trakcie pro-
cedury nadawania polskiego 

obywatelstwa. 24-latek wy-
stępuje na pozycji rzucającego 
obrońcy lub rozgrywającego. 
Jest tegorocznym absolwen-
tem słynnego uniwersytetu 
North Carolina, z którym w 
minionym sezonie dotarł do 
najlepszej 16 drużyn akademic-
kich w USA. Wcześniej Paxson 
występował na uniwersytecie 
Brown Bears i Loyola Chicago.

DYRYGENCI... ławek
W zbliżającym się wielkimi 

krokami sezonie ostrowską 
Stal prowadził będzie Andrzej 
Urban, a pomagał mu będzie 
Konrad Każmierczyk. Trene-
rem przygotowania fizycznego 
nadal będzie Artur Pacek.

Do sztabu trenerskiego Sta-
li dołączył natomiast Rafał 
Bruzda, który będzie pełnił 
funkcję fizjoterapeuty. Zastąpił 
on na tym stanowisku Łukasza 
Witczaka, który przez osiem 
sezonów współpracował z 
ostrowską drużyną.

Rafał Bruzda, to absolwent 
Wyższej Szkoły Zdrowia, który 
oprócz indywidualnej praktyki 
zawodowej ma za sobą także 
pracę m.in. w młodzieżowych 
zespołach Arki Gdyni. Współ-
pracuje także z największym 
obozem koszykarskim w kraju 
Basket CAMP.

Współpracę z klubem roz-
począł także Vadim Czeczu-
ro, który został trenerem 
Młodej Stalówki. W nowym 
sezonie doświadczony szko-
leniowiec i przed laty świet-
ny zawodnik, poprowadzi 
drugoligowy zespół Akade-
mia Koszykówki Stal. Jed-
nocześnie będzie również 
trenerem drużyny junio-
rów starszych. Asystentem 
trenera Vadima Czeczuro 
będzie równie dobrze zna-
ny wszystkim Adam Kacz-
marzyk, który postanowił 
zakończyć swoją karierę za-
wodniczą i rozpocząć pracę 
trenerską w Akademii Stali.

Zajął piąte miejsce w fi-
nale biegu na 400 metrów 
podczas 100.PZLA Mistrzostw 
Polski w Bydgoszczy z rewe-
lacyjnym nowym rekordem 
życiowym 46,21 s. Ten wynik 
otworzył mu drogę na Igrzy-
ska Olimpijskie w Paryżu. 
O kim mowa? O zawodniku 
Stali LA Ostrów Wielkopolski 
- Marcinie KAROLEWSKIM.

To był historyczny moment. 
Jeszcze nigdy w dziejach lekko-
atleta z ostrowskiego klubu nie 
pojechał na najważniejszą ze 
sportowych imprez - Igrzyska 
Olimpijskie. Tego zaszczytu 
dostąpił Marcin Karolewski. 
Początkowo specjalizował się 
w sprincie, a jego pierwszym 
trenerem był Michał Walczak. 
Od minionego roku rozpoczął 
treningi na dystansie 400 me-
trów pod okiem Marka Rożeja. I 
to była najlepsza decyzja w jego 
dotychczasowym sportowym 
życiu. Dzięki temu, że prze-
kwalifikował się na biegi na 400 
metrów, zdobył przepustkę do 
Paryża.

Jak widzi tę olimpijską 
przygodę sam Marcin Karo-
lewski,  pierwszy zawodnik 
Stali LA Ostrów, który wyje-
chał na Igrzyska Olimpijskie. 
Jakie to uczucie być w gro-
nie najlepszych sportowców 
świata?

- Dla mnie jest to ogromny 
sukces i duma, że zostałem 
powołany na najważniejszą im-
prezę sportową jaką są Igrzyska 
Olimpijskie. Wiem ile kosztował 
mnie ten rok i ile musiałem po-
święcić, żeby znaleźć się w tym 
gronie. Przez to sukces cieszy 
jeszcze bardziej.

Czy ten wyjazd do Paryża to 
dla Pana motywacja do jeszcze 
cięższej pracy, by wyniki były 
jeszcze lepsze?

- Tak. Wiem, że to dopiero 
początek poważnego biegania 
na 400 metrów. W tym roku 
wiele się zmieniło i tak na 
prawdę uczyłem się na nowo 
biegać i trenować. Wiem nad 
czym muszę popracować, aby 
w następnych latach być jeszcze 
lepszym zawodnikiem i będę 
pracować jeszcze ciężej, aby 
to osiągnąć i biegać wyraźnie  
poniżej 46 sekund.

Jakie są pana wrażenia z po-
bytu w wiosce olimpijskiej? Co 
tam najbardziej zaskoczyło?

- Pobyt w wiosce olimpij-
skiej nie był taki jak sobie to 
wyobrażałem. Początkowo 
sądziłem, że wszystko bę-
dzie bardziej podzielone, 
nie będzie takiego prostego, 
bezpośredniego kontaktu 
między zawodnikami z in-
nych państw. Bardzo s ię 

myliłem, ponieważ 
tam wszystko jest 
otwarte. Na stołówce 
każdy jadł posiłki ra-
zem, wiele aktywności 
wymagało interakcji 
z innymi zawod-
nik ami z  in-
nych państw. 
P a n o w a ł a 
tam radosna 
a t m o s f e r a , 
każdy spor-
to w i ec  b y ł 
szczęśliwy, 
że może tam 
być.

Czy udało 
się panu spotkać 
(zobaczyć) tych 
najlepszych, naj-
bardziej znanych 
sportowców na 
świecie? Jak oni 
zachowywali się 
w wiosce, czy 
byliście jedną 
olimpijską ro-
dziną?

- Jed-
n ą  z 
pierw-
s z y c h 
osób jakie 
spotkałem 
po przekrocze-
niu bramki wioski 
był mistrz świata 

na 100 metrów. Także 
wiele gwiazd mojej 
dyscypliny udało 
się obejrzeć. Wiel-
kim przeżyciem był 

pierwszy tre-
ning, było na 

nim kilku 
mistrzów 
olimpij-
skich w 
sprincie. 
Poczułem 
wtedy, że 
m a m 
w ielk i e 
s z c z ę -
śc i e ,  że 

mogę ob-
s e r w o -
wać ich z 

bliska, ich 
z a c h o w a -
nia, których 
ni e  w i d a ć 
w telewizji. 
W  w i o s c e 
miałem bli-
ski kontakt z 
naszymi siat-
karzami, chęt-
nie z nami 
rozmawiali i 
pomagali.

 Czy taki 
wyjazd do Pa-
ryża był także 
okazją do na-

Piłkarze ręczni Rebud 
KPR Ostrovii zainaugurują 
sezon 2024/2025 w Orlen 
Superlidze jako pierwsi w 
Polsce. Mecz otwierają-
cy rozgrywki, podopieczni 
Kima Rasmussena, zagrają 
we własnej hali z Zagłębiem 
Lubin, w piątek 30 sierpnia.

W Ostrowie nie ukrywają, że 
apetyt rośnie w miarę jedzenia. 
Szczypiorniści Ostrovii w swo-
im debiutanckim sezonie w Or-
len Superlidze zajęli dziewiąte 
miejsce, w minionym było już 
siódme. A jak będzie w trzecim 
sezonie? Prezes Jakub Kaszuba 
bardzo chciałby, aby drużyna 
zrobiła kolejny krok do przodu. 

- Stawiamy sobie bardzo 
ambitne plany – mówi Jakub 
Kaszuba, prezes KPR Ostrovii. 
– W trzecim naszym sezonie w 
Orlen Superlidze chcemy za-
walczyć o piąte miejsce. Oczy-
wiście każde wyższe bardzo 
będzie nas cieszyć.

Prezes Ostrovii nie chce obie-
cywać gruszek na wierzbie, ale 
plany klubu rozpisane są nie 
tylko na najbliższy sezon, ale 
również na klika najbliższych lat.

- Bardzo poważnie przygo-
towujemy się do gry w euro-

pejskich pucharach – mówi. 
– Myślimy także, by w niedale-
kiej przyszłości zakończyć roz-
grywki na medalowym miejscu. 
Stawiamy sobie wysoko po-
przeczkę, gdyż chcemy się cały 
czas rozwijać organizacyjnie i 
sportowo.

W ramach przygotowań 
do sezonu piłkarze z Ostro-
wa rozegrali kilka spotkań 
sparingowych. Pokonali m.in. 
beniaminka Superligi Śląsk 
Wrocław 33:30 czy sąsiada 
za miedzy MKS Kalisz 30:26. 
Ostrowianie ograli również Za-
głębie Lubin 30:24. Przed tym 
ostatnim spotkaniem odbyła 
się prezentacja zespołu oraz 
pokazano nowe stroje w jakich 
będą grać szczypiorniści. 

Jeśli chodzi o kadrę drużyny, 
to sztab trenerski rewolucji nie 
przeprowadził. Do zespołu do-
łączyli: Robert Kamyszek oraz 
Dmitrij Smolikow. Pozostali 
zawodnicy są znani kibicom 
piłki ręcznej w Ostrowie. War-
to dodać, że sezon 2024/25 
będzie ostatnim w zawodowej 
karierze dla Bartłomieja Tom-
czaka, który obecnie sprawuję 
również funkcję dyrektora 
sportowego klubu.

wiązania jakiś bliższych rela-
cji ze sportowcami z innych 
państw?

- Niestety nie, raczej trzy-
maliśmy się z chłopakami ze 
sztafety i skupialiśmy się na 
naszym starcie. Z innymi 
zagranicznymi zawodnikami 
chodząc po wiosce udało się 
porozmawiać, powymieniać 
rzeczami, ale na bliższe re-
lację nie było czasu.

Skoro poznał Pan smak 
Igrzysk, czy będzie Pan chciał 
zrobić wszystko, by w ko-

lejnych już nie tylko być w 
szerokim składzie sztafety 
4x400 ale wystartować i bić 
się o medale?

- Nigdy nie miałem tak 
ogromnej motywacji do pracy 
jak teraz. Wiem, że mogę bie-
gać znacznie szybciej na tym 
dystansie i mam nadzieję, że 
w przyszłych latach to pokażę. 
Jeśli zdrowie pozwoli wierzę, 
że na przyszłe Igrzyska do 
Los Angeles pojadę już w roli 
podstawowego zawodnika w 
sztafecie, a może nawet wy-
startować indywidualnie.
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